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Plats och tid: Zoom-möte kl. 14.00-17.00 
Beslutande: Se separat deltagarlista 

Britt Nyström 
Helen Larsson 
Lennart Samuelsson 
Lena Johansson 
Ann-Charlotte Nilsson 
Ing-Marie Hjelte 
Elsemarie Frisk 
Gunnel Laine 
Agneta Adolfsson 
Matts Järgården 
Nils-Gunnar Wenhov 
Johanna Heineman 
Christer Segerstéen 
Mikael Österling 
 
 
 
 

Övriga deltagande: Se separat deltagarlista 
Erik Björklund 
Anne-Marie Olofshagen 
Håkan Pettersson 
Åke Karlsson 
 
 

Utses att justera: Elsemarie Frisk  

Justeringens plats 
och tid: 

 

Sekreterare:  
……………………………………… 
Margrit Hensler 

Paragrafer: 
 

1-14 

Ordförande:  
……………………………………… 
Nils-Gunnar Wenhov 

Justerande:  
……………………………………… 
Elsemarie Frisk 

 
……………………………………… 
 

 ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ: Kommunala pensionärs- och handikapprådet (KPHR) 

Sammanträdesdatum: 2021-11-25 

Anslags uppsättande:  Anslags nedtagande:  

Protokollets 
förvaringsplats: 

Kommunkontoret, Vård- och omsorgsförvaltningen 

Underskrift:  
……………………………………… 
Margrit Hensler 
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§ 1.  
Mötets öppnande och val av ordförande 
Ordförande Nils-Gunnar Wenhov hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Med på mötet var också Åke Karlsson som varit med under 10 år i rådet, ordförande 
tackade Åke särskilt för engagemang i rådet under många år och överräckte en 
symbolisk gåva. 
 
§ 2.  
Val av justerare 
Till justerare utsågs Elsemarie Frisk 
 
§ 3.  
Godkännande av dagordning 
Godkändes 
 
§ 4 Föregående protokoll 
Godkändes 
 
§ 5 Nytt reglemente och namnbyte 
Rådet för äldre- och funktionshinderfrågor, reglementet finns på www.netpublicator.se 
och på www.kinda.se 
 
§ 6. Information 
Information om översiktsplan och processen att ta fram en ny samt möjligheten till att 
påverka. Föredragande var Frida Karlsson, Samhällsbyggnadsförvaltningen. En 
uppmaning till alla att tipsa andra om att gå in på kommunens hemsida och fylla i vad du 
tycker är viktigt inför kommande översiktsplan. 
 
§ 7 Fika 
 
§ 8 Tillgänglighet i allmänna lokaler  ur ett tillgänglighetsperspektiv 
När en lokal ska nyttjas för verksamhet så söker man tillstånd för det, i samband med 
det ser man över hur lokalen är utformad så att den är tillgänglig. Om man ser en miljö 
som inte är tillgänglig kan man kontakta kommunen eller fastighetsägaren. Rådet 
framhöll igen att det finns en brist på offentliga toaletter i Kinda, toaletter som är 
öppna. Mikael tar med frågan till samhällsbyggnadsnämnden. 
 
§ 9 Frågor från medlemsorganisationer som behandlas 
a) Stationsområdet i Kisa 

Rådet önskar en lokal vid resecentrum, med toalett där man kan känna sig trygg i 
väntan på vidare transport. Svaret är att områdets syfte är att det ska vara en trygg 
plats för transport i första hand. De väntkurer som planeras har inbyggd värme och 
väderskydd.  

b) Brist på handikapparkering vid Bergdala för besökande. 
Är en generell fråga angående parkering i anslutning till tex Bergdala. Christer 
Segerstéen tar med frågan och tanken är att ha en dialog mellan kommunen och 
Kinda hus. 

c) Parkering i Kisa 

http://www.kinda.se/
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 Se ovan 
d) Mötesplatser i kommunen, projekt Innovation LAB 

Kan tas upp på kommande möte, föredragande kunde inte närvara.  
 
§ 10 Överlämnande av särskild kollektivtrafik till Region Östergötland 
Gäster Madeleine Rulander och Jimmy Bexell, finns två bilagor till kallelsen 
Förvaltningsrätten har krävt att Kinda kommun upphandlar färdtjänsten. Kommunen 
valde att gå på linjen att överlämna den särskilda kollektivtrafiken till Östgötatrafiken. 
Beställningscentralen kommer driftas av Östgötatrafiken och enl dess standard leverans. 
Kommunen kommer ha egen rådighet över avgifter/taxor och vem som ska beviljas 
färdtjänst. Se även bilaga 
 
§ 11 Rapport från nämnderna 
Kommunstyrelsen – Christer Segersteen 

 Pandemi, situation förändras och generell uppmaning att alla passar på att 

vaccinera sig med tredje dosen. 

 Tre medborgardialoger har genomförts under veckan på temat morgondagens 

äldrevård. Vikten av att planera och skapa lösningar långsiktigt med möjlighet 

för människor att vara i kontakt med varandra.  

 Dialog med regionen om att dagens vårdcentral, vilken ska förändras till att bli 

ett vårdcentrum, med utökning av antal kompetenser som finns jmf med dagens 

vårdcentral. Ett förslag till avsiktsförklaring beräknas vara klart till början av 

2022. Politiker och tjänstepersoner samarbetar för att komma närmare en 

lösning för ett vårdcentrum. 

 Fem miljoner extra kommer skjutas till hemtjänsten, med anledning av att man 

sett ett ökade behov under föregående år. 

 Infrastruktur, tillgänglighet till internet i Kinda pågår men är något försenat 

utifrån planen. 

 Stort investeringsbehov med anledning av antal inflyttade till kommunen. 

Förskola och skola i Rimforsa samt Räddningsstation i Kisa.  Det krävs även ett 

omtag gällande framtidens äldreboende i kommunen. 

 Fråga om tillagningskök ställdes, vikten av att ha ett tillagningskök påpekades 

från rådsledamot. Frågan bereds hos samhällsbyggnadsnämnden och dess 

förvaltning.   

 Solceller, kommunen har tagit beslut att vid nybyggnation installera solceller. 

 
Vård- och omsorgsnämnden – Nils-Gunnar Wenhov 

 Vikten av att öppna upp mötesplatser, när och där pandemin tillåter. 

 Individ och familjeomsorg har många orosanmälningar gällande barn, nu är 

målet att få ner väntetider vid handläggning av orosanmälan för barn. 

 Kommunen anställer en kurator på 50% för att möta ungas behov av stöd, en 

kurator som ska arbeta lokalt i Kinda. 

 

 Samhällsbyggnadsnämnden – Mikael Österling 

 Översiktsplanen 
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 Skolan och förskolan i Rimforsa är ett brådskande behov. 

 Långsiktig planering för vilka anläggningar som behövs i kommunen pågår.  

 VA nätet i Kinda, utbytestakten i Kinda behöver öka för att byten ska ske innan 

det blir ett faktiskt läckage. 

 Renhållning och sophantering, en enkät ligger på hemsidan som alla berörda 

uppmanas besvara. 

 Rimforsa torg, en medborgardialog kommer initieras av KS och det kommer bli 

en process med medborgardialogen innan planernas utformas. 

 Spången Kisa 

 Kolonilotter, förändring kommer att ske så att det blir mer ordning och snyggare 

runt lotterna. 

 Kommunens fordon och policys arbetas det med. 

 

§ 12 Rådsmöten 2022 

 
 

 
Byte av lokal kan förekomma, den 29/4 kommer vi vara i församlingshemmet. 

 

§13  Övriga frågor  

En samrådsgrupp har startat i Kinda, vilken har haft flera träffar för dialog kring frågor 

som berör de som har en funktionsvariation.  

 
§ 14 Avslutning 

Ordförande tackar för visat intresse och förklara mötet avslutat. 
 


